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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Starý Šachov č.8/2024 

ze dne 16.10.2024 

Zapisovatelka Lucie Halgašová upozornila před jednáním všechny přítomné zastupitele, že pro 

potřebu zápisu bude dnešní jednání nahrávat a záznam nebude uchován.  

 
Jednání zahájeno v 17:30 hod. 
Přítomni: J. Valenta, M. Josková,  E. Štekrt, F. Marek, K. Čerych, P. Slánský, M. Valentová 
Omluveni: ------------ 
Ověřovatelé: E. Štekrt, M. Josková 
Předsedající: J. Valenta 
Zapisovatel: L. Halgašová 
Host: ------------- 
 
 
 
Navržený program: 

1. Schválení „Smlouvy o umístění zařízení – č. smlouvy UZ-011-2024 

DODATEK K PROGRAMU: 

2. Smlouva DPP a výše odměny zastupitele 

 

Diskuze  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Návrh usnesení: Zastupitelé obce Starý Šachov schvalují program zasedání. 

Průběh hlasování: Pro   7, Proti  0 , Zdrželi se hlasování   0  , Omluveni   0 

Program byl schválen.  

 

 

 

Průběh jednání 

 
1. Schválení „Smlouvy o umístění zařízení – č. smlouvy UZ-011-2024 

Obec má zájem zajistit v budově č.p. 56 službu elektronických komunikací. Jde o zajištění retranslační 

antény, datové sítě budou tvořit rádiové spoje umístěné dle souhlasu obce na stojanu na střeše 

budovy č.p. 56 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Starý Šachov schvaluje Smlouvu o umístění zařízení (č. smlouvy 

UZ-011-2024)  a  pověřuje starostu obce k jejímu podepsání. 
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Průběh hlasování: Pro  7 ,    Proti  0 ,     Zdrželi se hlasování   0 ,  Omluveni  0 
Usnesení č.1 bylo schváleno. 
 

 

2. Smlouva Dohoda o provedení práce a výše odměny zastupitele 

Dne 1.1.2024 byla prodloužena pracovní smlouva DPP dodatkem č.1 účetní obce Marii Valentové a 

zvýšená odměna za odvedenou práci činí 15tis. Kč hrubého.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Starý Šachov schvaluje „Dodatek č.1 pracovní smlouvy a výši 

odměny účetní obce. 

Průběh hlasování: Pro  7 ,    Proti  0 ,     Zdrželi se hlasování  0  ,  Omluveni  0 
Usnesení č.2 bylo schváleno. 
 
DISKUZE 
V diskusi se probíralo téma pitné/nepitné vody ve Starém Šachově. Je to již několikaletý problém a ze 
strany obyvatel, kterých se to týká, nelze vidět snahu toto řešit. Zastupitelka M. Valentová ze své 
iniciativy kontaktovala p. Borovičku, který má na svůj vrt, s dotazem, zda by připadala v úvahu 
varianta, že by se k jeho vrtu obyvatelé připojili. Pan Borovička s tím nemá žádný problém v případě, 
pokud by se mu nesnižovala kapacita vody a byla by dostačující pro všechny. V opačném případě by 
se musela voda odpojit. Zastupitel P. Slánský navrhnul, že by stačilo, aby se voda od p. Borovičky 
napojila na stávající řád u Studánky. 
Zastupitel E. Štekrt podotknul, že by bylo potřeba vyvolat nějaké jednání s obyvateli, kterých se tento 
problém týká, včetně „chalupářů“. Toto by měl mít na starosti P. Slánský, který by měl návrh 
projednat s p. Borovičkou a zkusit zkontaktoval obyvatele i chataře a sjednat nějakou schůzku. 
Schůzka by se mohla konat na obecním úřadě. 
 
Dále se hovořilo a zajištění akce Stezka odvahy 2024 – starosta zajistí nákupy, obsazení dobrovolníků, 
párty stany, občerstvení, dřevo, oheň na buřty atd.  
 

 

Konec jednání:   18:15hod. 

 

Předsedající:   

Jiří Valenta  _______________________ 

Ověřovatelé:   

E. Štekrt ________________________ 

 

M. Josková ________________________         

Zapisovatel:   

Lucie Halgašová   ______________________                             
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